

Third part-session of the Assembly 2023 – Unofficial meetings/Side events¹, Tuesday to Thursday, 12.45 to 13.45 pm
Troisième partie de session de l'Assemblée 2023 – Réunions non officielles/Side events, mardi au jeudi, de 12 h 45 h à 13 h 45

Date	Room Salle	Title/ Titre	Member responsible for the event – organiser <i>Membre responsable de l'événement – organisateur(trice)</i>
<p>Tuesday 20 June <i>Mardi 20 juin</i></p>	<p>8</p>	<p>Defending human rights across the seas</p> <p>Speakers:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Mr Idriss EL KAISSI, Consul General of the Kingdom of Morocco in Strasbourg - Ms Imane LAMAOU, Member of Parliament, Member of the Moroccan Parliamentary Delegation - Mr Driss EL YAZAMI, President of the Council of the Moroccan Community Abroad (CCME), former President of the National Council for Human Rights (CNDH) - Mr Julien PAHLKE, Rapporteur of the Committee on Migration, Refugees and Displaced Persons on "Missing migrants, refugees and asylum seekers - a call to clarify their fate". - Ms Leyla KAYACIK, Special Representative of the Secretary General of the Council of Europe on Migration and Refugees <p>Défendre les droits humains par-delà les mers</p> <p>Intervenant.e.s :</p> <ul style="list-style-type: none"> - M. Idriss EL KAISSI, Consul Général du Royaume du Maroc à Strasbourg - Mme Imane LAMAOU, Députée, membre de la Délégation parlementaire marocaine - M. Driss EL YAZAMI, Président du Conseil de la Communauté marocaine à l'étranger (CCME), ancien Président du Conseil National des Droits de l'Homme (CNDH) - M. Julien PAHLKE, rapporteur de la Commission des migrations, des réfugiés et des personnes déplacées sur « Migrants, réfugiés et demandeurs d'asile disparus – un appel à clarifier leur sort » - Mme Leyla KAYACIK, Représentante Spéciale de la Secrétaire Générale du Conseil de l'Europe sur les migrations et les réfugiés 	<p>Ms Imane Lamaoui</p> <p>Member of the delegation of Morocco</p> <p><i>Membre de la délégation du Maroc</i></p>

¹ These meetings are not organised by the Parliamentary Assembly or its bodies. They remain under the full responsibility of the PACE members sponsoring the meeting. The list of speakers is mentioned with reservation.

Ces réunions ne sont pas organisées par l'Assemblée parlementaire ni par ses entités. Elles restent sous l'entière responsabilité des membres de l'APCE qui les parrainent. La liste des intervenant.e.s est mentionnée sous réserve.

<p>Wednesday 21 June <i>Mercredi 21 juin</i></p>	<p>8</p>	<p>Revisiting the functioning of democratic institutions and rule of law in Türkiye. Role of international instruments in improving Türkiye's capacity to honour the obligations deriving from COE membership</p> <p>Speakers:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Mariarosaria GUGLIELMI, judge, President of MEDEL (Magistrats européens pour la démocratie et les libertés) - Luca PERILLI, judge, Vice-president of Justice for Rule of Law Association - Muhittin KARATAS, Turkish judge in exile, board member of YARSAV (judges association dissolved by the Turkish Government) <p>Moderator: Ana URSACHI, Peace and Justice platform, Brussels</p> <p>Réexamen du fonctionnement des institutions démocratiques et de l'Etat de droit en Türkiye. Le rôle des instruments européens et internationaux dans l'amélioration de la capacité de la Türkiye à remplir les obligations liées à l'adhésion au Conseil de l'Europe</p> <p>Intervenant.e.s:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Mariarosaria GUGLIELMI, juge, présidente de MEDEL (Magistrats européens pour la démocratie et les libertés) - Luca PERILLI, juge, Vice-président de l'Association Justice pour l'Etat de Droit - Muhittin KARATAS, juge turc en exil, membre du conseil d'administration de YARSAV (association des juges dissoute par le Gouvernement turc) <p>Modératrice: Ana URSACHI, plateforme Paix et Justice, Bruxelles</p>	<p>Mr Paul Gavan</p> <p>Ireland, UEL <i>Irlande, GUE</i></p>
<p>Wednesday 21 June <i>Mercredi 21 juin</i></p>	<p>11</p>	<p>Minority rights in Ukraine (in the light of the new Law on national Minorities of Ukraine)</p> <p>Droits des minorités en Ukraine (à la lumière de la nouvelle loi sur les minorités nationales d'Ukraine)</p>	<p>Mr Zsolt Nemeth</p> <p>Chairperson of the delegation of Hungary, EC/DA <i>Président de la délégation de la Hongrie, CE/AD</i></p>
<p>Thursday 22 June <i>Jeudi 22 juin</i></p>	<p>11</p>	<p>Bring The Band Home – Voice of Ukrainian Prisoners of War and Reinforcement of International Humanitarian Law</p> <p>“Bring the Band Home” – Voix des prisonniers de guerre ukrainiens et renforcement du droit international humanitaire</p>	<p>Ms Olena Khomenko</p> <p>Ukraine, EC/DA - CE/AD</p> <p>Ms Mariia Mezentseva</p> <p>Chairperson of the delegation of Ukraine, EPP/CD <i>Présidente de la délégation de l'Ukraine, PPE/DC</i></p>